

**RESOLUTION OF DIRECTORS OF
A.G. OVERSEAS P.T.E. L.T.D.**
(Incorporated in the Republic of Singapore)
(registration No. 201412486N)
("Company")

Date: October 26, 2020

NOTED:

The Board of Directors represented by Richard Soemita, Svetlana Shaginyan and Krishnaveni d/o Sandanam considered the following matters pertaining to activities of the subsidiary of the Company, Mega Center Management JSC incorporated in the Republic of Kazakhstan, BIN: 071240005647, registered office: Republic of Kazakhstan, Almaty, 247A Rozybakiyev St. ("MCM"):

1. On conclusion of transaction with Halyk Bank of Kazakhstan JSC (the "Bank") by executing Supplemental Agreement (the "**Supplemental Agreement**") to Share Pledge Agreement No. 654-2018 dated September 24, 2018, entered into by and between Halyk Bank of Kazakhstan JSC and Mega Center Management JSC (the "**Pledge Agreement**") to increase the credit facility amount up to KZT 69 000 000 000 (sixty nine billion) under Credit Facility Agreement No. KS 02-19-04 dated March 26, 2019, entered into by and between Halyk Bank of Kazakhstan JSC and Microfinance Organization MyCar Finance LLP, BIN: 181240027056 (the "**Agreement**").
2. On authorizing the General Director of MCM to execute all necessary documents and take all necessary actions related to the transaction specified in clause 1 hereof.

RESOLVED THAT:

1. the Supplemental Agreement to the Pledge Agreement should be executed with the Bank to increase the credit facility amount under the Agreement up to KZT 69 000 000 000 (sixty nine billion).
2. The General Director of MCM shall be authorized to execute all necessary documents and take all necessary actions related to the transaction specified in clause 1 hereof.

BY ORDER OF THE BOARD,

DIRECTOR


.....
Richard Soemita

DIRECTOR


.....
Svetlana Shaginyan

DIRECTOR


.....
Krishnaveni d/o Sandanam

РЕШЕНИЕ ДИРЕКТОРОВ
A.G. OVERSEAS PTE. LIMITED
(Зарегистрирована в Республике Сингапур)
(регистрационный № 201412486N)
(«Компания»)

Дата: «26» октября 2020 года

ОТМЕЧЕНО, ЧТО:

Совет директоров в лице Ричард Соемита, Светлана Шагинян и Кришнавени д/о Санданам рассмотрел следующие вопросы, связанные с деятельностью дочерней компанией Компании АО «Mega Center Management» (Мега Центр Менеджмент), зарегистрированной в Республике Казахстан, БИН 071240005647 с офисом, расположенным по адресу: Республика Казахстан, г. Алматы Индекс 050060, ул. Розыбакиева, 247 А (далее – «МСМ»):

1. О заключении сделки с АО «Народный Банк Казахстана» (далее – «Банк»), путем оформления дополнительного соглашения (далее – «**Дополнительное соглашение**») к Договору о залоге № 654-2018 от 24 сентября 2018 года о залоге акций, заключенному между АО «Народный Банк Казахстана» и АО «Mega Center Management» (Мега Центр Менеджмент) (далее – «**Договор о залоге**»), в связи с увеличением размера лимита кредитной линии до 69 000 000 000 (шестидесяти девяти миллиардов) тенге включительно по Соглашению о предоставлении кредитной линии № KS 02-19-04 от «26» марта 2019 года, заключенному между АО «Народный Банк Казахстана» и ТОО «Микрофинансовая организация «МуСар Finance» (далее – «**Соглашение**»);
2. О предоставлении Генеральному директору МСМ полномочий для оформления всех необходимых документов и выполнение всех необходимых действий, связанных со сделкой, указанной в пункте 1 настоящего Решения.

РЕШЕНО:

1. Заключить Дополнительное соглашение к Договору о залоге с Банком в связи с увеличением размера лимита кредитной линии по Соглашению до 69 000 000 000 (шестидесяти девяти миллиардов) тенге включительно;
2. Предоставить Генеральному директору МСМ полномочия для оформления всех необходимых документов и выполнение всех необходимых действий, связанных со сделкой, указанной в пункте 1 настоящего Решения

ПО РЕШЕНИЮ СОВЕТА:

ДИРЕКТОР

.....
Ричард Соемита

ДИРЕКТОР

.....
Светлана Шагинян

ДИРЕКТОР

.....
Кришнавени д/о Санданам